



SERBEST MUHASEBECİ MALİ MÜŞAVİR – HASAN ALMA

Muhtasar ve prim hizmet beyannamelerinde değişiklik

No: 2026 – 027

Tarih: 04.02.2026

Gelir İdaresi Başkanlığı Dijital Vergi Dairesi tarafından “04/02/2026 tarihli muhtasar ve prim hizmet beyannamelerinde değişiklik yapılmasına ilişkin duyuru” yayımlanmıştır.

Bu kapsamda;

Muhtasar ve Prim Hizmet Beyannamelerini e-Beyanname sisteminden verecek olan mükelleflerin Dijital Vergi Dairesi uygulaması üzerinden “Gerekli Programlar” menüsü altında yer alan Beyanname Düzenleme Programını güncellemeleri gerekmektedir.

Özetle;

- 1 Ocak 2026 tarihinden itibaren geçerli olmak üzere;

"Asgari Ücret İstisna Gelir Vergisi" tutarı 4.211,33 TL,

"Asgari Ücret İstisna Damga Vergisi" tutarı 250,70 TL olarak

güncellenmiştir.

- Beyannamenin “SGK Bildirimleri” kulakçığında “Sigortalı Çalışan Bilgileri” tablosunda “Düzenlemeye Esas Kanun No” sütununa aşağıdaki Kanun numaraları eklenmiştir:

09903 kanun numarası = YTB İşveren His. %50

19903 kanun numarası = YTB İşveren ve Sigortalı His.

29903 kanun numarası = YTB İşveren His. %100

39903 kanun numarası = YTB İşveren His. Gemi Yatırım

Diğer değişiklikler için ekli duyurunun incelenmesi gerekmektedir.

[**Söz konusu Duyuru Eki'ne ulaşmak için tıklayınız...**](#)

Saygılarımızla,